
El govern deBegur impulsar� el consell per al nucli dÕEsclany�

Renoven el reglament i convoquen els ve�ns dem� per parlar de la f ibra

�ptica

El govern de Begur (Sempre-JxCat, Tots per Begur i M�s Begur) impulsar� el Consell Municipal dÕEsclany�. Aix�

ho va avan�ar lÕalcaldessa, Maite Selva, en la reuni� informativa que va fer lÕexecutiu dilluns amb els ve�ns i que

va aplegar una seixantena de persones. Selva va explicar que sÕest� acabant de conf igurar el seu reglament, per

marcar aix� els components o la periodicitat de les reunions. El que ja �s clar �s que el president de lÕentitat

consultiva ser� el m�xim mandatari local, com ha passat amb els dos anteriors alcaldes. Una situaci� que ja

est� prevista en lÕactual car tip�s, ja qu� Selva mant� la compet�ncia de presidir lÕ�rgan.

La reuni� informativa tamb� va servir per presentar els integrants del nou govern als ve�ns dÕEsclany�. Aix�, els

membres del govern (tots excepte Manel Vall�s, que era en un congr�s de tecnologies a Barcelona) van explicar

les delegacions i van exposar les actuacions en curs i previstes al nucli. Jordi Carreras va parlar de les obres a

lÕescola lÕOlivar Vell, i tamb� va llegir un escrit de Vall�s (company de grup) sobre lÕarribada de la f ibra �ptica.

Pere Feliu va informar de la futura creaci� dÕuna �rea dÕapor taci� per emerg�ncies dels par ticulars. Eugeni

Pibernat, de la millora i promoci� amb Palafrugell del pol�gon industrial Riera dÕEsclany�; Gemma Coll,

dÕequiparar els ajuts a les dues escoles dÕacord amb lÕalumnat i de potenciar la relaci� entre les dues escoles. I

Mari� Renar t, dels objectius de la nova regidoria dÕEsclany� que sÕha creat i que ell t� delegada. En el torn de

preguntes, els ve�ns van preguntar per temes com ara la recollida de poda, el problema amb els excrements de

gossos, lÕenllumenat, lÕincivisme, la m�quina de netejar carrers, el por ta a por ta, les platges, la neteja de les

rieres, la parada dÕautob�s, la velocitat dels cotxes, les rates, els talls de llum o el repar timent del car tip�s.

LÕalcaldessa, despr�s dÕuna trobada que va durar uns 90 minuts, va demanar als presents Òtemps i conf ian�aÓ. I

va recordar que tots els membres del govern treballen en equip, Òconsensuant-ho totÓ.

Reuni� per la f ibra, dem�Dem� a la tarda (19.30 h), tamb� al local polivalent, han convocat una reuni� amb ve�ns

dÕEsclany�, urbanitzacions adjacents i el pol�gon industrial per explicar-los lÕarribada del servei de f ibra �ptica,

que prestar� lÕempresa Girona Fibra despr�s que les grans operadores no sÕhi interessessin.
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